
ZAPISNIK 06. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

06. sjednica Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske održana je 02. srpnja 2019. godine u 
prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.30 sati  
 
Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
 
Bojko Kukić, predsjednik, Nenad Andrašek, član, Siniša Ivanković, član i Mirela Varović, član.  
 
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora: 
 
Tamara Karlović, administrativni tajnik, Boris Vujnović, asistent voditeljice projekata i Lidija 
Pozaić Frketić predsjednica Saveza. 
 
Bojko Kukić, predsjednik Izvršnog odbora, predlaže sljedeći dnevni red: 
 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika s 5. sjednice 

2. Šumska škola 2019 – stanje priprema, raspis, prijave 

3. Konferencija – stanje priprema, prijava i  uplata 

4. Uniforme – probni uzorci, info o rokovima  

5. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa ZA.  
 

 
AD1. Verifikacija zapisnika s 5. sjednice 
 

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik sa zadnje sjednice IO kako bi se objavio na web 
stranicama Saveza.  Zapisnik je  prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.  

 
AD2. 2. Šumska škola 2019 – stanje priprema, raspis, prijave 
 

Izvještava Kukić. Sukladno zahtjevu s prethodne sjednice Načelnik za naobrazbu je poslao 
satnicu za održavanje Šumske škole no izostala je bilo kakva dodatna dokumentacija za  
pripremu i provođenje aktivnosti. Na temelju provedene rasprave donesena je odluka da će se 
poslati raspis za Šumsku školu te je na temelju okvirne kalkulacije donesena odluka da 
sudionička taksa za tečajce bude 440,00 kn. Odluke su donesene jednoglasno s 4 glasa za. 
Zadužuje se Vujnović da do četvrtka 04.07. s Načelnikom za naobrazbu složi i pošalje udrugama 
raspis za Šumsku s rokom prijave do 14.07. Nakon završetka prijava će se donijeti konačna 
odluka o održavanju šumske škole. 

 



 
AD3. 3. Konferencija – stanje priprema, prijava i  uplata 
 
 Izlaže Pozaić Frketić. Do sada je prijavljeno 330 sudionika za konferenciju. S Ceronjom 
sam danas cijeli dan prolazila sve što je odrađeno i ono što još trebamo riješiti. Što se tiče broja 
sudionika procjena je da bi na Konferenciji trebalo biti oko 400 ljudi što uključuje WOSM i 
WAGGGS volontere i organizatore. Što se tiče financijske konstrukcije to po svim procjenama 
ima održivi okvir odnosno Konferencija ne bi trebala završiti u minusu. Nadovezuje se Karlović 
koja izvještava da je do sada izdano 38 računa za sudjelovanje na konferenciji te da je za sada 
plaćeno njih 7 što omogućava da se mogu početi nabavljati potrepštine te uplati dio avansa za 
smještaj sudionika. Informacije su primljene na znanje. Zadužuje se Kukić da dovrši papirologiju 
oko pokretanja Scout-shopa te Elaborat o sigurnosti za Konferenciju. Frketić traži da se donese 
odluka o delegaciji koja će nas predstavljati na konferenciji. Nakon provedene rasprave 
donesena je odluka da delegati Saveza izviđača Hrvatske na Konferenciji budu Lidija Pozaić 
Frketić, Tanja Tutić i Željko Roglić plus još dva mlađa člana Tima za međunarodnu suradnju. Kao 
promatrače će se na konferenciju pozvati Anka Mandušić, Jasmin Ćelić i Boris Moćan. Odluka je 
donesena jednoglasno s 4 glasa za 
 
AD4.  Uniforme – probni uzorci, info o rokovima 
 
 Izvještava Karlović. Prije početka sjednice dostavljeni su probni uzorci uniformi koje su 
članovi IO pregledali. Dobavljač je izvijestio da će do utorka 09.07. dobiti etikete i gumbe koji će 
se prišivati na uniformu te da može krenuti sa šivanjem pa stoga moli da se definira količina i 
veličine koje će se šivati. Nakon provedene rasprave odlučeno je da će se naručiti 600 uniformi 
od čega 400 plavih i 200 zelenih, a zadužuje se Andrašek da napravi prijedlog količina po 
pojedinim veličinama. Varović je prije početka sjednice dostavila prijedlog ugovora s 
dobavljačem. Na samoj sjednici su u prijedlog uvrštene još neke izmjene pa se zadužuje Varović 
da navedene izmjene i nadopune uvrsti u zadnji prijedlog ugovora te da pošalje čistopis Ugovora 
na mailing listu IO na potvrdu. 
 
AD5. Razno 
 
 Izlaže Kukić. Stigla je zamolba od vodstva kontingenta za Jamboree da se kontingent 
dodatno sufinancira od strane Saveza s iznosom od 5.000,00 kn. Nakon provedene rasprave 
Kukić predlaže da se navedena zamolba odobri. Odluka je donesena s 3 glasa za i jednim protiv 
(Ivanković). Također odobrava se donacija dijela materijala preostalog nakon Smotre za potrebe 
promocije na Jamborreu.  
Kukić obavještava Vujnovića da će mu se ugovor o radu produžiti za još tri mjeseca nakon što 
mu 01.08.  istekne ovaj trenutno važeći. Vujnović je informaciju primio na znanje. 
Karlović izvještava da zaključno s 30.06. 3 udruge nisu napravile ništa po pitanju registracije u 
Savezu za tekuću godinu radi se o OI Picoki, OI Bijeli Javor i OI Pakra. Također 3 su udruge javile 
da se ove godine neće registrirati u Savezu OI Garešnica, UPI Sv. Vid i UI Zadar. Na temelju 
navedenog donosi se odluka o brisanju iz članstva za udruge koje su javile da se ne žele 
registrirati, a s prve tri navedene će se još pokušati kontaktirati i vidjeti u čemu je problem. 
Odluka je donesena jednoglasno d 4 glasa za.  
Izvještava Vujnović. Anketu za podjelu šatora popunilo je 50 udruga od čega 3 nemaju pravo na 
podjelu jer nisu do kraja uredili svoju registraciju u Savezu. Temeljem popunjenih obrazaca 



predsjednik Vijeća Krajinović će napraviti prijedlog podjele koji će biti poslan vijećnicima na 
glasanje, a nakon toga će se dogovoriti model same fizičke podjele šatora udrugama. 
Andrašek pita da li postoji mogućnost posudbe 40 kreveta od Saveza. Kukić ga upućuje da 
pošalje službenu zamolbu za posudbu. 
Također pita i koja je dalje situacija oko izmjene propozicija za DIO. Zadužuje se Karlović da 
proslijedi sve primjedbe koje su stigle na javnu raspravu kako bi se o tome odlučilo na sljedećoj 
sjednici IO.  
Andrašek predlaže da na sljedećoj sjednici IO jedna od tema bude i Smotra. 
 
 
Sjednica je završila u 19.30 sati. 
 

Zapisnik vodila: 
Tamara Karlović 

 
 

Predsjednik Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić 


